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Totaalverslag regiobijeenkomsten februari 2023 
 
Aanwezige verenigingen/ federaties/ kaderleden en belangstellenden: 
KV Winsum,  Jan Bogtstra Franeker, K.v Boazum, Twa Doarpen Wieuwerd/Britswerd, KV Het Noorden 
Sint Jacobiparochie,  KV de Pompebledden Heerenveen, KV Makkum, KV Cannegieter, Balk + federatie 
Zuidwest, k.v Jan Reitsma Reduzum, K.v Boazum, Désirée Seerden Sexbierum, OKK Bitgum, KV 
Amsterdam, Klaine Izak Vrouwbuurt, De Pripper Workum, Yn e Lijte Folsgare, de Lege Gean Goenga, 
VVV Menaam, Fed. Menaldumadeel, Fed. Sneek, Wes Wiz Raerd, It Wetterlan Grou, KV Exmorra, KV 
Wommels, De Boppeslach Hommerts, KV Achlum, Fed. Franekereradeel, KV de Eendracht Hitzum, VVV 
Tzummarum, KV Huins-Leons, Wybe Visser stichting Kaatsfan, KV Bolsward, Wes Wiz Tzum, Federatie 
WBW, KV Willem Westra Arum, LKC Leeuwarden, Concordia Holwerd , Federatie Dongeradeel, De 
Helfrichs Kimswerd (2x), Jacob Klaver Mantgum, KC de Boer Stiens, VVV Menaem,  Sla Raek, 
Broeksterwoude , Nut en Nocht Damwoude, Oostergo Dokkum , Geert v Tuinen (Omrop Fryslan), Jan 
Suierveld, Jaap Adema, Tetman v.d. Meulen, Henk Haar, Siemke Andela en Joke Hoekstra 
 
1. Opening  
 
2. Vaststellen van de agenda   
 
3. Mededelingen KNKB 
A: Stand van zaken innovatietraject KNKB 
- Bestuur sessie ‘Schone Was’ in 2022 
- Start bijeenkomst implementatie (bondsbestuur en Jan Bles) d.d. 10 november 2022 
- Eerste bijeenkomst ‘kopgroep’ d.d. 6 december 2022 
- Eerste bijeenkomsten werkgroepen december 2022 en januari 2023 
- Tweede bijeenkomst ‘kopgroep’ d.d. 9 februari 2023 
- Vastgestelde domeinen: bestuur & organisatie, communicatie, materiaal, opleiding & training, 

wedstrijdagenda & competitievormen.   
- Innovatie door experimenten met als doel het kaatsen aantrekkelijker maken voor kaatser en 

publiek 
- Deelnemers kopgroep en werkgroep 
- Vervolg: presentatie Jan Bles tijdens de ALV  
 
Vragen: 
Jan Reitsma Reduzum; hoe gaan we om met de informatie die net is gedeeld.  
Antw: Dit komt via de notulen en informatie op de website. 
 
B: Afstemmingsvergaderingen Federaties  

- Afstemmingsvergadering in Easterein, Broeksterwâld, Grou, Franeker en digitaal FBA. 
- Positieve bijeenkomsten  
- Enquête, uitgangspunten regiokaatsen, wedstrijdagenda en wedstrijdorganisatie. Deze zaken 

zijn besproken op de avonden.  
- Veelvuldig gesproken over de samenwerking van de federaties binnen de regio’s. 
- Coördinatie van de regiowedstrijden onderling door het bondsbureau om te voorkomen dat 

we wedstrijden onderling tussen regio’s dicht bij elkaar beconcurreren  
- We gaan hierin verder met elkaar in gesprek op de jaarvergadering van de overkoepelende 

federaties op d.d. 21 maart 2023, hotel-restaurant Duhoux te Wirdum. 
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Vragen: 
Klaine Izak Vrouwbuurt: 
Afstemming tussen de regio’s moet goed. Dat er niet een wedstrijd is in Sint Anne (regio Waadhoeke) 
en Vrouwenparochie (regio Noardeast).  
Antw: hier heeft het bondsbureau een coördinerende rol. 
It Wetterlân Grou: Mid Fryslan heeft geen bestuur meer; hoe gaan we hier mee om?  
Antw: Actie en contacten via het bondsbureau 
 
C: Nieuw ledenadministratiesysteem  
- Start implementatie/live gang testgroep  
- Aankondiging overige verenigingen d.d. 14 februari 2022  
- Implementatie/live gang alle verenigingen d.d. 21 februari 2023 
- Toegang via knop ‘inloggen’ rechtsboven op website KNKB. 
- Alle secretarissen (e-mail) zijn gekoppeld aan het systeem (All United) en kunnen inloggen.   
- Contactpersoon vanuit KNKB is Willem Miedema 
- Fase 1: alle leden zo compleet mogelijk registeren in het nieuwe systeem 
- Fase 2: keuze mogelijkheid voor gratis uitbreiding basissysteem. 
 
Vragen: 
Er zijn enkele verenigingen die geen inlog ontvangen hebben 
Antw: voor vragen en inloggegevens kunnen de verenigingen contact opnemen met Willem Miedema 
van het bondsbureau.  
 
KV Exmorra 
Hoe zit het met de AVG? 
Antw: er is een AVG module in het systeem. Er zijn mogelijkheden om bepaalde zaken af te schermen.  
 
Huns/ Leons 
Blijft Extranet (inloggen website KNKB door verenigingen) nog wel beschikbaar voor gegevens?  
Antw: momenteel nog wel, maar mogelijk dat dit in de toekomst wijzigt.   
 
KV Exmorra 
Waarom moeten wij de mailadressen invullen? 
Antw; voor zowel interne communicatie binnen de vereniging, maar ook vanuit de bond om leden te 
bereiken. B.v. om in één keer al de welpen leden te bereiken voor en specifieke wedstrijd 
Verzoek vanuit de vergadering; graag wel goed communiceren naar de leden wat ze wel of niet willen 
ontvangen. Er zijn gelegenheden om aan te geven wat je wel of niet wilt ontvangen. 
Antw: we gaan dit uitzoeken en borgen 
 
KV Helfrichs Kimswerd:   
Zet de KNKB alles over.   
Antw: Ja maar de verengingen vullen aan en corrigeren. 
 
Concordia Holwerd:  
Is het emailadres verplicht.  
Antw: Wel wenselijk -> manier om met elkaar te communiceren 
 
Sla Raek Broeksterwoude:  overweeg om via een app te communiceren. Mail lijkt achterhaald. 
Antw: Er zijn extra modules mogelijk -> stap voor stap, is een optie voor de toekomst. 
 
Concordia Holwerd: de informatiemail is alleen verstuurd naar secretaris en niet naar 
penningmeester. Ook graag naar penningmeester doorsturen. 
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Aanvulling van de KNKB; de facturatie binnen de vereniging kan ook via het systeem 
Er komt een instructiefilm op de site. 
 
D: Jeugdfonds  

- Zo goed als opgericht. 
- Voor ALV is alles rond 
- 1e sponsor heeft zich gemeld met een bijdrage 

 
E: WK  

- WK Senioren Spanje 27 maart t/m 1 april in Alzira; 80 km onder Valencia 
- Llarguess; wallball ; internationaal spel; Fronton (=lokaal spel) 
- Wij doen mee aan al de disciplines 
- 9 man en 5 vrouwen geselecteerd 

 
4. Besluitvormingspunten ALV 5 april 2023 
A: Automatisch op de wedstrijdlijst vervalt 
Dit gaat om de aanpak van onvolledige wedstrijdlijsten, in de praktijk komen er veel afmeldingen van 
kaatsers na de loting. De KNKB wil graag de spelers zich weer voor iedere wedstrijd aan gaan melden. 
 
Vragen: 
Klaine Izak; we zijn bang dat bij te weinig hoofdklassers,  de heren eerste klasse wedstrijd leeg 
getrokken wordt. 
Antw: begrip voor de “angst” maar we verwachten dat dit bijna niet voor zal komen 
 
B: Gastlidmaatschap vervalt per 2024  

- Bij regiowedstrijden is het niet meer mogelijk om zonder lidmaatschap nummer opgave te 
regelen. Bij implementatie nieuw ledenadministratiesysteem kan dit komen te vervallen. 
Ingang seizoen 2023. Alle deelnemers (kaatsende leden) dienen lid te zijn van de bond.  
De gehele opgave via de website van de KNKB 

- Automatische inning van inleg via het systeem, uniforme bedragen: € 6,- en € 4,- 
- Uniforme sluitingstijden voor opgave. 

 
Vragen 
Pieter Veenstra (fed. W.B.W) ; bepaalde leden zijn geen lid van de bond; 2023 invoeren is veel te snel.  
Antw: vanuit het nieuwe ledenadministratiesysteem is het heel gemakkelijk om zelf een 
bondsnummer aan te vragen. Pieter denkt dat binnen zijn regio mogelijk wel 75 kinderen uit dorpen 
meedoen die geen KNKB lid zijn zoals; Tjerkwerd, Wolsum, Blauwhuis, Gaast, Oudega.  
Een mogelijke oplossing; KNKB-vereniging oprichten of lid worden bij een aangesloten KNKB 
vereniging. Opgave via een aangesloten verenigingen regelen. 
 
VVV Menaam; hoe is het verzekeringstechnisch bij een gastlid? De polis omschrijft dat de leden van de 
KNKB verzekerd zijn. De verzekering is gebaseerd op de geregistreerde leden. Het beste is dat de 
kaatsers lid worden van een KNKB vereniging. Pieter Veenstra/ Marco vd Goot gaan hier mee aan de 
gang of dit mogelijk is. 
 
Pieter Veenstra; hoe doen we de betalingen wanneer we er nog één kaatser bij zetten wanneer we 
een kaatser te weinig hebben? 
MH: We zoeken naar een oplossing om dit a) mogelijk te maken door achteraf het ssysteem 
toegankelijk te maken of b) niet te faciliteren (je moet lid zijn van een aangesloten vereniging. 
Afstemming tijdens overkoepelende federatievergadering. 
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KV de Kolk Oudebildtzijl:  mensen willen zo nu en dan mee doen. Moeten ze dan lid worden? 
Antwoord:  Ja. 
Concordia Holwerd:  eerst lid worden, dan mee kaatsen! 
Gaat nieuw systeem ingevoerd worden in 2023 of 2024? 
Antwoord: ambitie om dit in 2023 te doen. Communicatie volgt.  
 

C: Lidmaatschap KNKB  
- Uitgangspunt bond: inkomsten uit afdracht € 170.000,-  
- Alle leden registreren, in de praktijk blijkt dit nogal weerbarstig 
- Dalende ledenaantallen 
- De afgelopen jaren is de afdracht € 16,54/€ 10,- bevroren 
- Compensatie regeling met inleg € 1,- voor compensatie afdrachten contributiemodel 
- Hoe denken de verenigingen over een gedifferentieerd lidmaatschap  

o speelgerechtigd  
o niet speelgerechtigd (voor buitenleden),  
o ondersteunende leden  
o donateurs 
o sponsoren 

 
Vragen 
Oostergo Dokkum 
Wat zijn de leeftijdsgrenzen.  -> senioren € 16,54   jeugd € 10,- 
 
KC de Boer Stiens:   
Veel leden zitten “onder water” 20 – 40 per vereniging? Ja, dit zou heel goed kunnen. 
Sla Raek Broeksterwoude:  wat te doen als mensen niet meer kaatsen?  -> ondersteunend lid 
Concordia Holwerd: niet alles wordt opgegeven. 
 
Er volgt uitleg over mogelijke nieuwe opzet.  Het is een zoektocht van de KNKB naar de hoogte van de 
bedragen. 
Concordia Holwerd:  niet spelende leden valt nadelig uit voor de KNKB en adviseert niet bang te zijn 
om de afdracht te verhogen. 
VVV Menaldum:  sluit zich bij voorgaande aan. 
Sla Raek Broeksterwoude:  heeft niet veel KNKB kaatsers, maar is voor verhoging. 
 
In algemene zijn lijkt verhoging noodzakelijk. De KNKB krijgt als tip mee om de verschillende scenario’s 
uit te werken voor besluitvorming.  
 
Klaine Izak Vrouwbuurt wat hebben onze leden aan communicatie van de bond? 
Paar donateurs die niet digitaal zijn, hoe worden die bereikt. Alleen de Keats is niet digitaal. 
 
De Pompebledden Heerenveen; zijn niet speelgerechtigde leden de kaatsers die niet voor de afdeling 
kaatsen?  
Antw: ja, dit zijn bijvoorbeeld buitenleden. 
Wordt er geen geld gevraagd voor de ondersteunde leden of donateurs?  
Antwoord: waarschijnlijk niet, moet nog worden beoordeeld. 
 
KV Boazum: we hebben nu een systeem waarbij we het zelf goed in beeld hebben voor onze leden; 5 
euro donateurs; dan gaan we niet nog eens 1 euro afdracht geven aan de KNKB 
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Jan Reitsma;  
KV Boazum zegt het goed. Maar er is nu wel een beetje angst dat wanneer wij nu alle leden opgeven 
en iemand anders niet.  
 
Antw: het systeem heeft heel veel voordelen. De keats, ledenvoordelen. Informatiestroom. 
Wedstrijdagenda, kortingen op verzekeringen en/of producten. 
 
Jan Reitsma; Zoals het nu wordt toegelicht is plezierig. Dit zou misschien beter moeten worden 
aangemerkt. 
 
Desiree Seerden misschien eerst meer duidelijk aangeven wat de meerwaarde is van het 
lidmaatschap, korting zorgverzekering.  
 
KV Amsterdam:  er ontstaat nu al veel rumoer. Laat staan wat er gebeurd op de AV wanneer dit zo 
wordt gepresenteerd. Definitie per lidmaatschap goed aangeven, maak het concreter. 
Antw. Klopt, deze vergadering is bedoeld om informatie op te halen. ALV wordt een concreet voorstel. 
 
Cannegieter Balk:  presenteer dit heel helder op de AV! 
Wees behouden hoe je dit brengt, mensen kunnen wel eens heel defensief reageren  
 
KNKB; NOC NSF heeft een bijdrage per lid. Wat zou het mooi zijn dat er veel leden worden opgegeven. 
Dit heeft ook meerwaarde voor subsidies vanuit NOC NSF 
 
KV Jan Bogtstra; destijds in werkgroep contributiebeleid. Zijn toen ook adviezen gegeven die zijn 
overgenomen door de ALV. Neem deze besluiten mee in de voorstellen. 
 
KV Exmorra  er komt een voorstel op de ALV met mogelijk verschillende tarieven. Is er voor ons nog 
wel tijd om onze leden in te lichten? 
Antw:  de tarieven blijven gelijk. 
 
De Lege Geaen. In 2015 is 178k bedacht nu zijn we zo veel jaren later en is dit nog steeds het te 
behalen bedrag.  
 
Wez Wis Tzum:  interessant om nu inzichtelijk te maken wat de afdracht is inclusief de 1 euro inleg 
regeling. Blijf transparant en laat het zien zodat het totaalbedrag duidelijk is. 
 
Folsgare; zijn er meerdere punten aan te geven per benaming? Er zijn speelgerechtigde die ook 
sponsor zijn. 
 
Lege Geaen. Het is van belang dat er een goed uitgeschreven plan komt die bij de stukken van de alv 
komt zodat de bestuurders leden dit goed kunnen voorleggen   
 
Wez Wis Tzum; let op dat bij het nieuwe systeem vanuit Tzum minder afdracht zal komen wanneer 
definities donateur zal toe worden gevoegd. Zij worden nu opgegeven als lid. Dit zal bij meer 
verenigingen het geval zijn. 
 
Op de opmerking van de KNKB dat er verenigingen zijn in andere regio-bijeenkomsten die roepen; wat 
doen jullie moeilijk. De contributie moet omhoog; Een aantal aanwezigen beamen dit.  
Tzummarum: het is beter nu een kleine verhoging te doen in de afdracht dan over een paar jaar een 
grotere verhoging. 
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5. Financiën 
Jaarrekening 
Prachtig jaar gehad. We hebben hierin mooie bijeenkomsten gehad voor het jubileumjaar en hadden 
hierin ook geld gereserveerd. 
Verlies van 19.000 euro over 2022. 
Minder sponsorgeld binnengekomen 
Keats is duurder geworden 
Prima te verklaren dat we een klein verlies hadden in het jubileumjaar 
 
Begroting opgesteld; 
Goedgekeurd door begrotingscommissie 
 
Schoolkaatsproject 
Internationaal kaatsen 
Samenwerking kaatsscholen 
Innoveren van de kaatssport 
Investeren in social media activiteiten 
Begroting 300 euro positief 
ledenafdracht 170.000 euro 
 

Op 15 maart is het financieel ledenberaad, je kunt je daarvoor opgeven via de site. Anita Palma zou 
het waarderen dat de leden daar aanwezig zijn.  
 
Wybe Visser; 2 euro contributie er bij per lid dan is het verlies van 19.000 euro ook weer opgelost. 
 
6. Wedstrijdzaken 
- Kaatsreglement/draaiboekwedstrijdorganisatie  
- Wij hopen Joure toe te kunnen voegen als lid van de KNKB, Cornwerd heeft zich afgemeld. 

Hierdoor zijn we bezig met de aanpassing gebiedsindeling 
- Uniformiteit KNKB en regiowedstrijden -> aanpassingen draaiboek 
 
Wedstrijdagenda: 
-  Agenda is bijna helemaal rond. Staat reeds gepubliceerd op de website. Nog leeg; 

combiwedstrijd junioren heren en dames (competitie) op vrijdagmiddag 4 augustus 2023. De 
kaatsprijzen worden door derden gesponsord. 

- Flexibiliteit verenigingen gevraagd bij de dames categorie, sterk afhankelijk van deelname.  
 
Dameskaatsen: 
Een grote zorg voor het dameskaatsen naar aanleiding van de afgelopen jaren.  
Er is  veel gesproken met de kaatsende dames. Hierbij zijn de volgende zaken afgesproken 
- Minder wedstrijden start en einde seizoen 
- Meer DEL wedstrijden 
- Cyclus van 7 VF wedstrijden naar PC 
- Niet meer 3 wedstrijddagen achter elkaar 
- 2x een vrij weekend 
- Samenhang wedstrijden meisjes, junioren en dames wedstrijden (doorstroming) 
- Eén wedstrijdlocatie 
- Uitzetten topkaatsers (meer evenwichtige wedstrijdlijsten) 
- Bij voldoende deelname bij voorkeur kaatsen in 2 klassen 
- Vrije formatie, mogelijk één klasse, vrije loting 
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Vragen: 
Jan Reitsma Reduzum 
Wanneer er voldoende deelname is wordt er zowel in een eerste klas, als hoofdklasse gekaatst. 
Wat is deze definitie qua deelname. 
Antw: dit is afhankelijk van deelname aan het begin van het jaar, het zou kunnen dat je zelfs eens 4 
parturen in een hoofdklasse DEL zou kunnen houden.  
Mogelijk dat er ook wel de 1e en hoofdklasse vf in bepaalde weekenden samen gaan. 
 
Wybe Visser; hebben we in beeld hoe veel kaatsers dit jaar zich op zullen geven?  
Antw; er is nog een belronde om kaatsers te bevragen en mogelijk over de streep te trekken.  
Hij is tevreden over de aandachtspunten 
 
7. Behandeling punten “vanuit verenigingen” (agendapunt 2) 
De Pompebledden Heerenveen; Pilot 1e fout telt; is deze het komende jaar nog actief? 
Antw; voorstel om deze definitief  in te voeren voor de kabouter en welpencategorie 
 
Zijn er ook andere pilots die spelen? 
Het zouden experimenten kunnen zijn die niet ter besluitvorming (mededeling) op de AV komen. 
 
Willem Westra Arum:  
Per kind ben je contributie kwijt, inleg, kaatsscholen. Het wordt een redelijk dure sport. En dan 
hebben we het over een kleine afdracht naar de KNKB. 
 
Verzoek Exmorra om wat minder frequent te mailen. 
Antw: we proberen dit wat meer te clusteren en met pdf bestanden. 
 
KV Oostergo Dokkum: vraagt naar bevindingen 1e fout telt.   
Antw: e.e.a. geëvalueerd met o.a. JTC.  Minder geschikt voor pupillen. Alleen bij Welpen invoeren. 
Dokkum:  minder geschikt voor regiowedstrijden omdat categorieën gecombineerd worden. Is erg 
verwarrend. Ook veel gedoe bij en met ouders. 
Bij ALV mogelijk voorstel maken en daarna stemmen. Evaluaties nog een keer tegen het licht houden. 
 
8: Rondvraag 
Theo Draaier; volgt er een actualisatie van de kaderkaarten. 
Antw:: ja, dit wordt weer geactualiseerd. Tip: let op jaartal op kaarten.   
 
Tzummarum: 
De jongens en meisjes mochten voorheen gratis binnen komen op de hoofdklasse wedstrijden. Kan dit 
weer worden ingevoerd? Het toegangsbeleid is aan de organiserende verenigingen. De suggestie van 
Tzummarum wordt positief ontvangen.   
 
Theo Draaier; Jubbega toegevoegd en ook Joure. 
Cornwerd en Wier zijn afgehaakt. Het is een grote zorg. 
Antw: Vanuit KNKB hebben we een verenigingsondersteuningsteam. Er wordt achter de schermen 
volop gesproken met verschillende verenigingen en ondersteuning geboden. 
 
9. Sluiting  


